

國立屏東科技大學

博、碩士班學位論文延遲繳交(含保留學位考試)申請書(第 2 學期)

Application Form for Extension to Thesis/Dissertation Submission (111-2)

|                              |                  |  |            |          |          |
|------------------------------|------------------|--|------------|----------|----------|
| 姓名<br>(Name)                 |                  | 申請日期<br>(Application Date)             | 年<br>(y)   | 月<br>(m) | 日<br>(d) |
| 學號<br>(Student ID)           |                  | 系所年級<br>(Department/Program<br>/Grade) |            |          |          |
| 聯絡電話<br>(Contact<br>Numbers) | 手機 (Mobile) :    |  | 宅 (Home) : |          |          |
|                              | 分機 (Extension) : |  |            |          |          |

事由 (Reason for an extension to submission deadline) :

- 學生於 111 學年度第 2 學期申請學位論文考試，然論文修改不及，**延遲至 8 月 15 日繳交**。

The applicant, approved of the application of degree examination in **Semester 2 School Year 2023**, is requesting to **extend the submission deadline to August 15<sup>th</sup>, 2023** in consideration that the thesis/dissertation revision cannot be submitted by the current deadline.

**(應屆畢業生學生平安保險費保險期間依當年度得標保險公司之規定)**

**(The insurance period for fresh graduates and students' safety insurance premiums is based on the regulations of the insurance company that won the bid for the year)**

★ (本學期**已完成**學位口試，因下列原因保留口試，**須下學期註冊繳費**)

The applicant must register and pay the tuition fee for the next semester if he has finished the final defense but would like to retain the results due to the following reasons:

- 論文修改不及

Unable to finish the revision of the dissertation

- 未通過系(所、學程)畢業之規定。(如：英檢、發表或點數...) **(本點適用碩士生)**

The applicant fails to meet the requirements for graduation. (Such as English Proficiency Exam, publication, or credits...) **(Master Student Only)**

- 論文完成繳交**僅修習教育學程學分須延修

(The applicant is to fulfill the required credits for the education program)

- 申請學海相關計畫出國研修

(The applicant is granted to do an overseas study sponsored by the MOE project)

- 其它(簡述原因 (Others. Please briefly state.) \_\_\_\_\_ )

本人擬申請學位口試保留至\_\_\_\_\_學年\_\_\_\_\_學期繳交學位論文

I intend to apply for the retention of the oral defense result until the \_\_\_\_\_Semester \_\_\_\_\_ of School Year \_\_\_\_\_when I submit my thesis/dissertation.

(保留學位口試之學生於申請畢業當學期請填妥「通過學位考試申請畢業申請書」送註冊組，以利製作學位證書。)

(For students retaining the results for the final defense, please complete and send the “Graduation Application Form” to the registration section in the semester for applying for graduation for the preparation of the certificate of degree.)

|                              |           |                                   |                             |
|------------------------------|-----------|-----------------------------------|-----------------------------|
| 指導教授<br>(Advisor)            |           | 系(所)主任<br>Chairman of Department  |                             |
| 註冊組<br>Registration Division | 承辦人 Staff | 教務長<br>(Dean of Academic Affairs) | 代為決行<br>Deputizing for Dean |
|                              | 組長 Chief  |                                   |                             |

1、本申請書請於 112 年 7 月 27 日前繳交至註冊組(進修教育組)。

Please submit this application form to the Registration section or the extension education section before July 27, 2023.

2、應屆畢業生學生平安保險之保險期間依當年度得標保險公司之契約規定：

The insurance period of safety Insurance for the new graduates is based on the contract of the insurance company that won the bid of the year.

**第一學期**畢業之學生，其保險效力則至畢業年度之一月終止之日午夜十二時終止

For students who graduate in the first semester, the insurance period will cover until January of the next year.

**第二學期**應屆畢業生保險效力 112 年 8 月 31 日終止。

The validity of insurance for new graduates in the second semester will end on **August 31, 2023.**

說明：

- 1、本申請書經同意後，請送教務處註冊組存查。
- 2、學位論文未於延後日期繳交完成者，於次學期須註冊繳費。
- 3、若因延後繳交學位論文而產生任何學生事務之問題，請自行負責。

Notes:

1. Please deliver this form to the Registration division to be kept for verification after the extension is approved.
2. Applicants who fail to submit their thesis/dissertation by the revised date need to make tuition fee payments.
3. Applicants take responsible for further issues caused by extending the submission deadline.